
Zápis z 5. zasedání Akademického senátu FCHI dne 6. 6. 2011 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011) 

 
Přítomni:  Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402 
 Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
 Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409 
 RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
 Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
 Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444 
 Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program  
 Ing. Jiří Dohnal dokt. st. program 
 Bc. Eva Hofmanová student 
 Aleš Novák student 
 
 
Omluveni:  Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445 
 
 
Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan 
 
 

1. Informace z KD 
• Rektorem ČVUT byla navržena schůzka s vedením VŠCHT za účelem prohloubení 

spolupráce; VŠCHT žádá předem písemné podklady. 
• Je nutné (pro akreditaci učitelství chemie) omlazení Katedry společenských věd, má-li 

někdo zájem o pedagogiku, je to vhodná příležitost. 
• Vzhledem k novému systému udělování doktorských stipendií se posunuje odevzdání 

výroční zprávy doktorandů na 21.8. 2011. 
• V rámci Letní školy žádá proděkan pro pedagogiku ještě dvě zajímavé laboratorní úlohy 

pro středoškolské studenty. 
• KD určilo termín SZZ pro Bc. studium na 1. a 2. září 2011 

2. AS projednal informace z emailu, který se postupně od Jana Kouckého (náměstek ministra 
školství) dopřeposílal až členům AS. Reforma VŠ směřuje k oslabení autonomie VŠ, je snaha 
zrušit Vědecké rady, snaha zrušit tituly Doc. a Prof. Vše je v současné době v jednání. Existuje 
Asociace děkanů technických fakult, která bojuje za technické vzdělávání. Plánuje se program 
Excelence, který může přinést peníze do špičkových škol, formou projektů. 

3. Vzniká problém Internetu na koleji na Jižním městě. Na koleji je cca 52 aktivních prvků, cca 8 
let starých, ke kterým již není podpora a servis výrobce a proto se ukazuje potřeba je vyměnit. 
Problém je s financemi na tyto aktivní prvky, ani SÚZ, ani škola nemá rezervu v rozpočtu. 
Pravděpodobné řešení je mírné zvýšení kolejného cca 5,- Kč a za 3 až 5 let by se aktivní prvky 
postupně vyměnily. Je to ovšem záležitost pro AS VŠCHT (velký senát). 



4. Různé: 
• Kolega Lindner žádá uvést do zápisu URL na elektronické výplatní pásky:  

Výplatní pásku naleznete : 
http://www.vscht.cz/homepage/intranet/main/nejdulezitejsi_odkazy 
Průvodce elektronickou výplatní páskou iVPZ naleznete : 
http://www.vscht.cz/homepage/intranet/main/osobni/mzdzal 

• Na turniketech u vstupu je nastavena minutová prodleva, což vadí roztržitějším kolegům. 
Pan děkan přislíbil, že se jí pokusí nechat zrušit. 

 

5. Termín příštího řádného zasedání je domluven na středu 29.6. 2011 ve 1300 na děkanátě. 
 

V Praze 10.6. 2011 
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 
předseda AS FCHI  
 

 


